
Geachte dames en heren,  

Ik  wil hierbij graag inspreken met betrekking tot het voorstel Zwembad.  

Als bewoner van de Kuipersweg, in de directe omgeving van het zwembad, maar ook als algemeen 

betrokken burger.  

De komst van het Zwembad heeft al een hele geschiedenis, het is natuurlijk ook een grote beslissing 

voor een voorziening die voor minimaal 40 jaar en misschien net zoals het huidige bad ook wel voor 

60 jaar moet worden genomen. 

De komst van een nieuw zwembad is een zeer goede investering, want dit houdt het voorzieningen 

niveau in onze gemeente op peil . De komst van een nieuw bad juich ik daarom ook toe.  

Er is echter een onderwerp van het voorstel waar ik speciaal aandacht voor wil vragen en dat is de 

locatie.   

Misschien ben ik te vroeg met mijn inspraak, want het definitieve besluit moet nog worden 

genomen. 

Van de andere kant, in het voorstel worden al zaken met betrekking tot de locatie genoemd.  

Plaatsen van het zwembad op de huidige locatie is niet wenselijk in verband met het feit dat, dan 

tijdens de bouw, het zwembad gesloten is.  

De meest logische optie voor de plaatsing van het nieuwe zwembad lijkt dan, het plaatsen van het 

zwembad op de huidige parkeerplaats van het zwembad. Hierbij zijn er volgens mij enkele 

aandachtspunten.  

- Zwembad komt dan dicht bij vulpunt LPG (genoemd in het rapport, hier wordt nu al de 

vergunning voor aangepast, zodat de theoretische cirkel van geen bebouwing kleiner  wordt) 

- De kuipersweg en specifiek deze locatie is één van de toegangspunten van het dorp, een 

dergelijke entree zou er volgens mij goed uit moeten zien. Er is al veel geld en energie 

gestoken in het verfraaien van de hoofdwegen van Buitenpost. Dit zwembad kan daar een 

aanvulling op zijn. Maar een esthetisch hoogwaardig gebouw is vaak ook duur. 

- Het nieuwe zwembad krijgt waarschijnlijk ook een veel groter volume dan het huidige pand. 

Hoger breder en alles boven de grond. Ik vraag mij af of dit in het straatbeeld gaat passen.   

Daarom wil ik vragen of het ook mogelijk is de volgende overweging in de plannen mee te nemen 

Namelijk het plaatsen van het zwembad op de parkeerplaats van de Sporthal.  

Het zwembad moet vanwege zijn koppeling met essentra, dicht bij essentra in de buurt blijven. Dat is 

hierbij het geval. 

Op deze plek staan namelijk meer hoge gebouwen ( sporthal en Essentra) alle met een industrieel 

karakter. Het nieuwe zwembad kan dan ook een industrieel karakter hebben, wat een besparing op 

bouwkosten kan opleveren.     

Daarnaast zou het dan ook mogelijk kunnen zijn om bepaalde zaken met de sporthal te combineren, 

beheerder, kleedruimtes, kantine bijvoorbeeld 

Dit geeft dan de mogelijkheid om op de huidige locatie zwembad en parkeerterrein een groter 

parkeerterrein te ontwikkelen met een mooie aankleding.  Een dergelijk plein is dan ook gelijk handig 

voor het organiseren van evenementen als de kermis of iets dergelijks.  



Ik neem aan dat deze overwegingen nu ook al wel worden gedaan, desondanks leek het mij toch 

zinvol om op dit moment, dit toch nog een keer extra bij u onder de aandacht te brengen.  

De planning voor de realisatie is noodzakelijkerwijs redelijk kort omdat het huidige bad echt aan zijn 

eind blijkt te zijn. Realisatie van een nieuw bad is mooi en zelf een historische beslissing te noemen, 

ik hoop dat deze toevoeging zal zorgen voor een echte aanwinst voor onze gemeente en het dorp 

Buitenpost.  

Hartelijk dank voor uw aandacht.  

 

 


